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Samenwerking scholen - politie 
 

18 september 2023 

Aanwezig 

 

 

 

 

Verontschuldigd 

Sarah De Valckenaere (PZ DZL), Etienne Carrette (voorzitter), Susan De Coninck 
(Erasmusatheneum), Filip Claeys (dienst onderwijs), Maai De Maerteleire (VCLB Deinze), Tania 
Van Helleputte (VTI Deinze), Klaas Vandewalle (Leiepoort campus Sint-Hendrik), Jolien De 
Wispelaere (jeugddienst), Tom Devoldere (Drugpunt), Dominique Cnockaert (Leiepoort Sint-
Vincentius), Sil De Nys (ondervoorzitter jeugdraad), Anne-Fleur Bogaert (stagiair Sint-Hendrik) 

Amke Van Parys (Leiepoort Sint-Theresia), Trees Van Hove (schepen van onderwijs, volgt vanaf 
10.30u), Gilles Van Onacker (diensthoofd dienst mobiliteit), Wim Van Immerseel 
(verkeerspolitie) 

Vorig verslag De verkeersweken van VSV zoals ze vroeger door de stad gereserveerd werden, 
bestaan niet meer. Het systeem is helemaal veranderd, de website is weinig 
transparant. 

Het is van belang dat iedere school een duidelijke leerlijn heeft voor verkeerseducatie 
van de eerste tot de laatste graad. 

Vanuit het stadsbestuur zijn er middelen voorhanden om de scholen te ondersteunen 
in de realisatie van dit thema. 

Het kan interessant zijn om van elkaar te leren welke aanpak zinvol is. 

Zichbaarheid in het verkeer 

Planning • 16 tot 27 oktober: preventieve acties scholen en stadswachten 
• 23 tot 27 oktober: preventieve acties politie 
• 30 oktober tot 3 november: herfstvakantie 
• 20 november tot 1 december: preventieve acties scholen en stadswachten 
• 27 november tot 1 december: preventieve acties politie 
• december: repressieve acties politie 

Opmerkingen • Er is ruimte voorzien in D17 om onze samenwerking in de kijker te zetten. 
• Kunnen we een gezamenlijke actie organiseren om enerzijds de fietsen te 

graveren en anderzijds een snelle technische controle te houden? 
• Graveren per klas: namenlijsten + rrnrs vooraf nodig. 
• Sarah neemt initiatief om een moment met de politie te bepalen.  

• Wat is de volgende stap? 
• We bepalen die wanneer de aanpak rond verkeersveiligheid in kaart 

gebracht is. 
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Spijbelaars 

Toename 
probleem 

• We merken nu al dat heel wat jonge spijbelaars elkaar meetrekken. Het 
spijbalactieplan is op dit moment voor die groep niet toereikend. Een deel van 
de spijbelaars werd door de politie terug naar school gebracht en een uur later 
terug opgemerkt. Sarah gaat de groep onder de aandacht brengen bij het 
parket. 

• Vanuit het jeugdhuis werd een uitgebreid verslag aan de politie bezorgd met 
feiten die door een 40tal jongeren gepleegd werden. De groep wordt groter, 
jonger en zwaarder. 

• Op Sint-Vincentius wordt er vaak gewerkt met een reflectietaak tijdens een 
studiemoment om nadien met de leerling en ouders in gesprek te gaan. Wie 
hier meer over wil weten, mag gerust contact opnemen Met Dominique. 

• Het is van belang om het CLB van bij de start van het spijbelgedrag te 
betrekken. De aanpak van spijbelen is een verplichte opdracht van CLB. Hoe 
sneller de aanpak kan starten, hoe beter het resultaat. 

• We organiseren een bijeenkomst van sociale politie, de 5 scholen, Drugpunt 
en de jeugdopbouwwerker. Filip neemt initiatief. 

• We zien ook een stijging in het aantal jongeren dat omwille van angst niet naar 
school komt. Differentiatie in aanpak van het gedrag volgens de achterliggende 
reden, is van groot belang. 

Drugbeleid 

Aanpak • Het is niet de bedoeling om het volledige drugbeleid te evalueren. We willen 
afstemmen rond de aanpak bij druggerelateerde problemen op school.  

• Tom neemt initiatief om hierover af te stemmen met alle leerlingenbegeleiders. 
• Het druggebruik en de drughandel in Deinze is nadrukkelijk aanwezig. We 

moeten nadrukkelijk blijven inzetten op de aanpak ervan.  
• We merken dat veel jongeren rust zoeken in hun gebruik. Het gaat in dat geval 

vaak over vluchtgedrag voor moeilijke thuissituaties, druk op school enz… We 
zitten dan in het vaarwater van Boost Camp en emotieregulatie. 
 

Varia • 100-Dagen 
• 2 februari: vrije scholen, 9 februari: Erasmusatheneum. Suzan kijkt na 

of de datum nog aangepast kan worden. 
• Kunnen de truien al op donderdag uitgedeeld worden, zodat de kindjes 

niet te schaars gekleed naar Gent gaan? Hoe vroeger de 100Dagen, hoe 
kouder het is… 

• Voor 2025 proberen we een gezamenlijk moment te vinden niet te 
vroeg in het schooljaar. We kunnen overschakelen op 50 dagen.  

• Opleiding gemachtigd opzichter: november-december. Alle scholen krijgen nog 
een e-mail.  

• Jeugdverenigingen zijn ook vragende partij. Jolien neemt contact op 
met de verkeersdienst om dit na te vragen. 

 

 


